
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága 2024. 
április 16-án (kedd) 13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
III. emelet 300-as termében megtartott 6. rendes üléséről

Levezető elnök: Hermann György - elnök

Jelenlévő tagok:
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Könczöl Dávid
Gosztonyi Géza
Gyimesi Nóra
Őszi Éva
dr. Pálovics Emese Csilla

Távol: Czeglédy Ádám - alelnök; Sántha Petemé - alelnök, Soós György

A törvényességi képviseletet dr. Bojsza Krisztina látja el.

Jelenlévő meghívottak:
Dr. Erőss Gábor - alpolgármester
Nagy Ibolya - Családtámogatási Iroda vezetője
Karakasné Képíró Ágnes - Humánkapcsolati Iroda, tanügyigazgatást ügyintéző
Szűrszabóné Tóth Tímea-JSZSZGTKszakmai vezető
dr. Szirti Tibor JGK Zrt. vagyongazdálkodási igazgató-helyettes
Szalva Judit - JGK Zrt. operatív munkatárs
dr. Kiss Levente-jogi referens

Hermann György
Tisztelettel köszöntöm a megjelent Bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. Budapest Józsefváros Önkormányzat Képviselő-testület Szociális, Egészségügyi, 
Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2024. évi 6. rendes ülését megnyitom. Kérem a tisztelt 
Bizottsági tagokat, hogy kapcsolják be szavazókészülékeiket a létszám megállapítása 
érdekében. A Bizottság tagjainak száma 10 fő, jelen van 7 fő, megállapítom, hogy a Bizottság 
határozatképes. Ttávolmaradását bejelentette Czeglédy Ádám, Sántha Pétemé és Soós György, 
későnk pedig nincs a mai napon. A törvényességi képviseletet dr. Bojsza Krisztina látja el. 
Most a meghívóval kiküldött napirendi javaslat szavazása következik, ügyrendije van 
Gosztonyi Gézának, megadom a szót.

Gosztonyi Géza
Köszönöm szépen, a napirendre szeretnék felvetetni egy bizottsági szintű nyilatkozat 
megfogalmazását és kiadását.
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Hermann György
Megadom a szót dr. Bojsza Krisztinának.

dr. Bojsza Krisztina
Köszönöm, rendkívüli sürgős esetben lehet csak szóbeli elöteijesztést tenni, úgyhogy az lenne a 
javaslatom, hogy a sürgősség okát indokoljuk meg a jegyzőkönyv kedvéért, köszönöm.

Gosztonyi Géza
A sürgősség indoka az, hogy a Diószegi utcai lakók érdekében szeretném, hogyha a Bizottság 
kiállna, tehát gyakorlatilag azt a kormányzati szándékot, hogy a Parlament elé került egy döntés 
egy beteijesztett salátatörvényben, részlet vagy létező javaslat, mindjárt mondom, pontosan 
fejből nem tudom. Gyakorlatilag azt gondolom, hogy ennek a tervezetnek a visszavonásáról 
lenne szó, tehát erre gondolom, hogy azonnal kell reagálni és ezért ezt egy sürgősségi 
javaslatnak tekintem. A Parlament napokon belül dönt róla, ez a jegyzőkönyvben is legyen 
benne, hogy ez a sürgősség indoka, köszönöm.

dr. Bojsza Krisztina
Egy elöteijesztés címet és egy előteijesztöt szeretnék még kérni.

Gosztonyi Géza
Elöteijesztö: Gosztonyi Géza
Cím: Bizottsági nyilatkozat a Diószegi utcai lakók érdekében.

Hermann György
Rendben, akkor ezzel a módosítással kérem, hogy szavazzunk arról, hogy fölvesszük ezt a 
pontot a napirendre. A szavazás eredménye 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

92/2024. (IV.16.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi 
sürgősségi indítványt napirendjére veszi 1.5. napirendi pontként.

Bizottsági nyilatkozat a Diószegi utcai lakók érdekében
(szóbeli előterjesztés) SÜRGŐSSÉGI
Előterjesztő: Gosztonyi Géza bizottsági tag

Hermann György
6 igen 0 nem, 1 tartózkodással elfogadtuk, hogy felvegyük napirendre az említett napirendi 
pontot és akkor én javasolnám utolsó napirendi pontként tárgyalni I.5-ös pontként és akkor 
ezzel a módosítással kérem, hogy szavazzunk most a napirendről. A szavazás eredménye 7 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

93/2024. (IV.16.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy a meghívóban 
kiküldött és az elhangzott módosítás szerint az alábbi napirendet fogadj a el:

Napirend:

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések

I/A. Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2024. évi beiskolázási tervének jóváhagyására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

I/B. Zárt előterjesztések

2. Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelmek elbírálására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

3. Javaslat a Budapest VIII. kerület, Homok utca szám alatti lakás
végleges bérbeadásával, a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 89/2022. 
(V.24.) számú határozatának módosításával és az Orczy út ” * szám
alatti lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi Gazdálkodási 
Központ Zrt. ZÁRT ÜLÉS

4. Javaslat a Budapest VHI. kerület, Hungária körút. ...... szám alatti
bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő megszüntetésével 
kapcsolatos döntés meghozatalára ZÁRT ÜLÉS
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsejvárosi Gazdálkodási 
Központ Zrt.

5. Nyilatkozat a Diószegi utcai lakók érdekében 
(szóbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Gosztonyi Géza bizottsági tag
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II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztés

1. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Hermann György
Tájékoztatom a tisztelt Bizottságot, hogy az 1.3 és az I.4-es számú elöteijesztések 
tekintetében zárt ülés rendelhető el. A zárt ülés elrendeléséről az Mötv. 50. § alapján a 
Bizottság minősített szavazattöbbséggel dönt, kérem szavazzunk most erről.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

94/2024. (IV.16.) számú határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy zárt ülés keretében 
tárgyalja a napirend 1.3 - 1.4-ig terjedő pontjait.

Hermann György
7 igen, 0 nem, 0 tartózkodással akkor az 1.2 mellett az 1.3 és az I.4-es számú napirendi 
pontokat is zártan fogjuk tárgyalni.

Tájékoztatom a tisztelt Bizottságot, hogy az SZMSZ szerint az egyes napirendi pontokat 
blokkban tárgyaljuk, tehát az I.A nyilvános elöteijesztések az egy blokkhoz, az I.B-be 
tartozó, zárt elöteijesztések szintén egy blokk és a Képviselő-testületi elöteijesztések 
véleményezése szintén egy blokk lesz.

I, Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

I/A. Nyilvános előterjesztések

Napirend 1.1. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2024. évi beiskolázási tervének 
jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Hermann György
Az I.l-es számú napirendi pont tárgyalása következik: „Javaslat a Józsefvárosi Óvodák 2024. 
évi beiskolázási tervének jóváhagyására”. Az elöteijesztést a Bizottság tagjai pótkézbesítéssel 
kapták meg. Előterjesztő Dr. Erőss Gábor alpolgármester, akinek megadom a szót.
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Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót Elnök úr, nem fogom hosszú ideig rabolni a tisztelt bizottsági tagok 
idejét, egyébként ez egy rutin feladata a Bizottságnak és a korábbi évekhez hasonlóan most is 
az az elv érvényesült, hogy begyűjtötték a tagóvodákból, illetve maguktól az óvónőktől azokat 
az igényeket, hogy milyen típusú továbbképzéseken szeretnének részt venni. Ezt nyilván 
összefésülték az óvoda Pedagógiai Programjával és akkor így állt össze az a továbbképzési 
vagy beiskolázási terv, amit a tisztelt bizottsági tagok megkaptak, mint előteijesztést. Az 
élőteljesztésből csak annyit emelnék ki, hogy a Befogadó Óvodák Program tulajdonképpen 
most már az EU-s finanszírozást lezárulta után is integráns részét képezi az óvodák mindennapi 
életének és működésének és ennek megfelelően a továbbképzések egy része, nem az összes, 
kapcsolódik a Befogadó Óvodák Program tematikához. Most csak kiemelném azt a 
továbbképzési csomagot, ami a kiscsoportosoknak kínált kognitív készségeket fejlesztő 
mozgitív tornához kapcsolódik, ilyenek például a komplex mozgásterápia, az így tedd rá 
program, mozgásfejlesztés az óvodában képzés, meg Pek-torna vagy egyre több a zöld 
óvodánk, ehhez kapcsolódóan az erdőmerülés program, erőszakmentes kommunikáció. 
Integrációhoz, inklúzió témájához kapcsolódóan az autizmussal élő gyermekek az Óvodai 
közösségben programra fog járni. Több óvónő és a családokkal való intenzívebb kapcsolattartás 
is része a Befogadó óvodák Programnak. Ennek megfelelően a Pompás Napok játékkal 
tanfolyamra fognak járni jópáran az óvodapedagógusaink közül, köszönöm szépen a szót és 
hogyha támogatják azt is köszönöm.

Hermann György
Köszönöm szépen, akkor a napirend vitáját megnyitom. Kérdést, illetve hozzászólást nem 
látok, úgyhogy akkor le is zárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, kérem 
szavazzunk. A szavazás eredménye 7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

95/2024. (IV.16.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Józsefvárosi Óvodák 2024. évi. évi beiskolázási tervének jóváhagyásáról

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a 
Józsefvárosi Óvodák 2024. évi (2024. 09 01. - 2025. 08. 31. közötti időszak), az 
előterjesztés mellékletét képező beiskolázási tervét.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. április 16.
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I/B. Zárt előter jesztések

Napirend 1.2, pontja: Javaslat méltányossági támogatás iránti kérelmek elbírálására 
Előterjesztő: Szili-Darák Ildikó alpolgármester ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

96/2024. (IV. 16.) sz. SZELŐB határozatot
97/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
98/2024. (IV. 16.) sz. SZELOB határozatot
99/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
100/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
101/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
102/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
103/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
104/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot 

a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Homok utca szám
alatti lakás végleges bérbeadásával, a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 
89/2022. (V.24.) számú határozatának módosításával és az Orczy út' szám
alatti lakás bérbeadásával kapcsolatos döntés meghozatalára
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
Zrt. ZÁRT ÜLÉS

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

105/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot
106/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot 

a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 1.4. pontja: Javaslat a Budapest VIII. kerület, Hungária körút
szám alatti bérlő bérleti jogviszonyának pénzbeli térítés ellenében történő 
megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára ZÁRT ÜLÉS
Előterjesztő: dr. Szirti Tibor vagyongazdálkodási igazgató, Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
Zrt.

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott

107/2024. (IV.16.) sz. SZELOB határozatot 
a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napirend 1.5. pontja: Nyilatkozat a Diószegi utcai lakók érdekében
(Szóbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Gosztonyi Géza bizottsági tag

Hermann György
Rátérünk a sürgősséggel napirendre vett előteijesztésre, nyilvános az ülés és megadom a szót 
Gosztonyi Gézának, mert kell nekünk egy szövegszerű javaslat ehhez.

Gosztonyi Géza
A kormány az NKE-re egy újabb kart kíván telepíteni és ennek érdekében újabb területet akar 
kihasítani a Vili, kerületben a Diószegi úton és 400 lakót kíván lényegében vidékre telepíteni, 
hisz ennyi szabad bérlakáshely nincs Józsefvárosban. Mi a SZELOB-ban legalábbis eddig úgy 
láttam egyhangúan megszavaztuk, ha jól emlékszem a Dió20-30-as fejlesztési tervet, a 
folyamatos kormányzati ellenszél miatt viszont jobb híján egy kevésbé nyerhető EU-s 
pályázatot adtunk be. A napokban kiderült, hogy a Diószegi utcai 400 lakó lakását a kormány 
minden mindezen előzmények tudatában ki akarja sajátítani. Én az eltelt 3 évben azt láttam, 
hogy a Bizottságban ülő képviselők pártállástól függetlenül valóban a választóikat képviselik és 
véleményem szerint most se tehetünk mást, minthogy a jószándékainkat egyesítjük és 
pártállástól függetlenül együtt képviseljük a Diószegi utca lakóit és ezért két javaslatom is 
lenne. Egyrészt a fideszes képviselőket szeretném felkérni arra, hogy járjanak el a saját 
pártjuknál a Diószegi utcai kormányzati einstand ellen az ott lakók érdekében és a kettes, 
tulajdonképpen erről szól a mostani javaslatom, hogy a SZELOB adjon ki egy néhány 
mondatos nyilatkozatot mindkét oldal képviselői nevében a Diószegi utcai kormányzati lépések 
ellen a lakók érdekében. Én először is azt kérdezném, hogy a fideszes képviselők mit szólnak 
ehhez, tehát hogy egyáltalán benne lennének, hát egyedül van most, úgyhogy eléggé nehéz lesz 
így most többesszámban beszélni, de azért hadd kérdezzem meg, jó és akkor utána majd 
folytatom a javaslatot.

Hermann György
Megadom a szót Pálovics Emesének.

dr. Pálovics Emese
Köszönöm szépen a szót, meg lettem szólítva. Ezt másképp látjuk. Én nem gondolom, hogy 
bárkit az utcára tennének, bárkit vidékre küldenének akarata ellenére és én itt voltam, amikor 
tárgyaltuk ezt a pályázatot a 20-30-asat. Jó terv, de nagyon hosszú idő. Ezek az emberek 
tényleg méltatlan körülmények között laknak. Ez lehet egy megoldás számukra és én úgy 
látom, nem tudom mennyire megvalósítható, hogy az Önkormányzat is tehetne lépéseket, hogy 
elhelyezze őket. Én azt láttam eddig is, hogy ez egy fejlesztés vagy bármi esetben kisajátítás 
esetén is fejlesztések történtek, ez a rehabilitáció kell a kerületnek. A lakók biztos, hogy nem 
kerülnek az utcára, de az Ónkormányzattól is szeretnék látni lépéseket, hogy mit tesz ezeknek a 
lakóknak az érdekében. Feltérképezze azokat a lakásokat, amibe egyáltalán beköltözhetnének, 
de ez nem tortáit meg az elmúlt napokban, hetekben sem és az elmúlt 4 évben sem. Úgyhogy 
ebben az esetben teljesen másképp látom a dolgokat és ez a saját véleményem. Nem beszéltünk 
erről, tehát nem egy olyan véleményt képviselek, amit megbeszéltünk volna előre, mivel itt 
szembesültem ezzel a javaslattal. A saját véleményemet mondom el és ehhez tartom is magam, 
úgyhogy köszönöm szépen.

Hermann György
Köszönöm szépen, Gosztonyi képviselő úr kívánja még folytatni?

7



Gosztonyi Géza
Köszönöm szépen, én úgy emlékszem erre a pályázatra, hogy ez a pályázat maga ez válasz a 
kérdéseire. Az ún. rulírozó kihelyezése és rulírozó beruházás logikáját követi ez a Diószegi 
projekt. Én azt gondolom, hogy iszonyú nehéz elhelyezni 400 embert, csak úgy így, tehát itt 
gyakorlatilag szakaszonként készül a felújítás és szerintem ez megoldja ezt a problémát. De 
ugyanezt a kérdést a kormányzati einstand ellenében sokkal inkább föl lehet tenni. Hogyha nem 
értünk egyet, akkor viszont elolvasom a javaslatomat, tehát akkor a javaslatom az így hangzik: 
A Józsefvárosi Önkormányzat Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága 
szembesült azzal a helyzettel, hogy a Nemzeti Közszolgálati Egyetem továbbfejlesztése 
érdekében 2024. április 2-án a Parlament elé került egy salátatörvény, mely itt elérhető 
https://www.parlament.hu/irom42/08005/08005.pdf. A dr. Semjén Zsolt miniszterelnök
helyettes által beterjesztett tervezet 17. oldalán szereplő 35.§ és a 39. oldalán szereplő 2-es 
számú mellékletet a joggal elvárható előzetes helyi egyeztetések elmaradása miatt vonja vissza 
az előterjesztő és keressen a helyi önkormányzattal együtt egy humánusabb fejlesztési
beruházási megoldást az NKA fejlesztése számára. Ez lenne a javaslatom, köszönöm.

Hermann György
Köszönöm szépen és akkor most megadom Bojsza Krisztinának a szót.

dr. Bojsza Krisztina
Köszönöm a szót, törvényességi jelzéssel szeretnék élni a határozati javaslat tekintetében, mert 
a Bizottság nem hozhat ilyen döntést. A Bizottságnak nincsen hatásköre ebben a kérdésben 
döntést hozni, maximum javaslatot tehet a Képviselő-testületnek, hogy a testület fogadja ezt el, 
köszönöm.

Gosztonyi Géza
Köszönöm szépen, akkor ennek megfelelően módosítom a javaslatomat a Képviselő-testület elé 
terjesztendő ez. Ebben az esetben az a kérdés, hogy a Bizottság nevében nem értelmes a 
Képviselő-testület előtt ez a mondat, mert a Képviselő-testület a Bizottság nevében nem dönt, 
hanem csak a saját nevében, tehát akkor a javaslatunk úgy hangozzon, hogy a Képviselő
testület szerepeljen a Bizottság szó helyett, köszönöm szépen.

dr. Bojsza Krisztina
Igen és akkor egy pontos határozati javaslatot meg kellene ffogalmazni felelőssel, határidővel, 
ami számunkra a hivatalnak a végrehajtás szempontjából fontos, hogy melyik Képviselő
testületi ülésre kívánják ezt előterjesztetni tekintettel arra, hogy csütörtökön testületi ülés van, 
köszönöm.

Bocsánat és ott nem lehet szóbeli előterjesztést tenni szemben a Bizottsággal. A Képviselő
testületi ülésen nincsen szóbeli előterjesztés csak írásbeli, úgyhogy ezt még valakinek meg is 
kell írnia. Nem tudom, hogy ki lesz az előterjesztő, hogyha a Bizottság ezt a javaslatot most 
elfogadja, hogy az elnököt hatalmazza föl, hogy akkor tájékoztassa a testületet erről. Ezek 
technikaiak csak nagyon fontos az ügy szempontjából, köszönöm.

Hermann György
Akkor viszont meg kellene fogalmaznunk a határozati javaslatot pontosan. Kérek most 5 perc 
technikai szünetet és akkor addig egyeztessük le szövegszerűen.

SZÜNET (13:45 -13:50)
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Hermann György
Folytatjuk az ülést, időközben egyeztettünk és a Kabinet részéről van egy olyan kérés, hogy a 
testületire most már ne menjen be semmi ilyesmi sürgősséggel, ehhez viszont akkor arra lenne 
szükség, hogy bár itt az elvi egyetértés az megvan, de mivel nem szeretnénk ezt önálló 
napirendi pontként tárgyalni a testületen ez csak akkor oldható meg, hogyha most itt ez a 
határozati javaslat visszavonásra kerül. Mivel Gosztonyi Géza mint előteijesztő megfogalmazta 
ezt csak ö tudja megtenni. Akkor megkérdezem Gosztonyi Gézát, hogy akkor ezt visszavonja- 
e. Természetesen, az Önkormányzat követi az eseményeket és amennyiben úgy látja 
indokoltnak, akkor meg fogja tenni a szükséges lépéseket, ahogy szerintem az elmúlt egy 
hétben is már megtette.

Gosztonyi Géza
Akkor ebben az esetben akceptálom ezt a véleményt és visszavonom a javaslatomat, viszont a 
szünetben beszélgettünk a Képviselő asszonnyal és azt szűrtem le a beszélgetésünkből, hogy 
mindannyiunkat, tehát az egész Bizottságot megnyugtatná, hogyha kapnánk egy olyan anyagot 
akár a REV8-tól, tehát gyakorlatilag a pályázat előkészítőjétől, ami azt összefoglalja, hogy 
milyen önkormányzati vagy nem önkormányzati lépések történtek a lakókkal kapcsolatban az 
egész helyzetük feloldása, kezelése érdekében. Én úgy tudom, hogy egy csomó lépés született 
és hajói emlékszem, de most ez tényleg csak fejből mondom, hogy maga az előterjesztés, tehát 
maga a Dió20-30 pályázat is tartalmazott egy csomó ilyen lépést, csak nem tudom most 
felidézni. Tehát egy összefoglalót kéne csinálni és hogyha kérhetnék a pályázat előkészítőjétől, 
azt hiszem, hogy Kerületgazdálkodás csinálta, akár ide se kell hozni, csakhogy a Képviselők, a 
Bizottság kaphasson egy ilyent, ami arról szól, hogy milyen lépések történtek ennek 
előkészítéseképpen a lakók, helyzet, tehát a lakók felvilágosítása, a velük való együttműködés, 
az ő szándékaik megismerése és így tovább, erre gondolok, jó, köszönöm szépen és akkor 
visszavontam.

Hermann György
Rendben, köszönöm szépen, akkor ezt továbbítjuk a Kerületgazdálkodásnak, köszönöm szépen. 
Akkor ebben a napirendi pontban nem született döntés, mert hogy a határozati javaslatot 
visszavontuk és akkor rátérünk a Képviselő-testületi előterjesztések véleményezésére. 
Nyilvános előterjesztések, eddig is nyilvános volt az ülés.

Gosztonyi Géza bizottsági tag a szóbeli előterjesztését visszavonta, határozathozatal nem 
történt.

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

Napirend ILI, pontja: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés 
óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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Hermann György
Az előző blokk volt még zárt és itt viszont csak egy darab napirendi pontunk van, 
„Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet idején 
meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb 
intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány 
lekötéséről”, előteijesztő Pikó András polgármesterA napirend vitáját megnyitom, ha van 
kérdés, hozzászólás? Nincs, akkor lezárom és szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. A 
szavazás eredménye 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága

108/2024. (TV.16.) számú határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásul vételét.

Felelős: polgármester
Határidő: A Képviselő-testület 2024. április 18-i ülése

Hermann György
Az ülés végére értünk, a jegyzőkönyv hitelesítésére meg fogom kérni, mivel Bizottság egyik 
alelnöke sem tudott jelen lenni a mai ülésen Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő urat, 
köszönöm szépen.

Az ülés végén a Bizottság tagjai kérdést tehetnek fel a Bizottság elnökének, illetve a 
törvényességi képviseletet ellátó dr. Bojsza Krisztinának. Nincsen ilyen ha jól látom jelenleg, 
akkor köszönöm szépen mindenkinek a részvételt és az ülést az 14 óra 05 perckor lezárom.

inn György lara-Bereczki Ferenc Miklós
Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Szöfciális, Egészségügyi, Lakásügyi és

Oktatási Bizottság 
elnöke

Oktatási Bizottság 
tagja

A jegyzőkönyvet készítette:

Pali Sándorné ,
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző ó {

A jegyzőkönyv mellékletei: -?í .sz. melléklet / szavazási lista Mvoks-ból
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limn h

1. sz. melléklet

Készült: Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottsága 2024. 
április 16-án (kedd) 13:00 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
ül. emelet 300-as termében megtartott 6. rendes üléséről

Szavazás eredménye
Ideje: 2024 április 16 13:10
Típusa: Nyílt
Határozat 92; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 85.71 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 14.29 10.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen
Gosztonyi Géza Igen
Gyimesi Nóra Igen
Hermann György Igen
Könczöl Dávid Igen
Őszi Éva Igen
dr. Pálovics Emese Tart.
Czeglédy Ádám Távol
Sántha Pétemé Távol
Soós György Távol

Frakció

1



Szavazás eredménye
Ideje: 2024 április 16 13:11
Típusa: Nyílt
Határozat 93; Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: napi

Eredménye Voks: Szav% Össz%
igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -

Gosztonyi Géza Igen -

Gyimesi Nóra Igen -

Hermann György Igen *

Könczöl Dávid Igen -

Őszi Éva Igen -

dr. Pálovics Emese Igen -

Czegiédy Ádám Távol -

Sántha Pétemé Távol -

Soós György Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024 április 16 13:12
Típusa: Nyílt
Határozat 94; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gosztonyi Géza Igen -
Gyimesi Nóra Igen -
Hermann György Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
dr. Pálovics Emese Igen -
Czeglédy Ádám Távol -
Sántha Petemé Távol -
Soós György Távol -

3



Szavazás eredménye
Ideje: 2024 április 16 13:16
Típusa: Nyílt
Határozat 95; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 70.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 70.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 30.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Gosztonyi Géza
Gyimesi Nóra
Hermann György
Könczöí Dávid
Őszi Éva
dr. Pálovics Emese
Czeglédy Ádám
Sántha Péterné
Soós György

Voks
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 
Igen 

Távol 
Távol 
Távol

Frakció
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024 április 16 14:05
Típusa: Nyílt
Határozat 108; Elfogadva
Egyszerű

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 60.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 60.00
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 40.00
Összesen
Megjegyzés:

10 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Gosztonyi Géza Igen -
Gyimesi Nóra Igen -
Hermann György Igen -
őszi Éva Igen -
dr. Pálovics Emese Igen -
Czeglédy Ádám Távol -
Könczöl Dávid Távol -
Sántha Petemé Távol -
Soós György Távot -
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